
Zápis ze shromáždění členů svazku Domažlicko ze 

dne 20.3.2003 

 

Program: 

1. Zahájení. 

2. Plnění usnesení shromáždění členů z 12.12. 2002. 

3. Plnění rozpočtu za rok 2002. 

4. Návrh rozpočtu pro rok 2003. 

5. Zpráva revizní komise. 

6. Výše čl.příspěvku pro rok 2003. 

7. Návrh zásad financování činnosti svazku. 

8. Změna názvu svazku. 

9. Různé. 

10.Usnesení a závěr. 

 

Účast viz. prezenční listina. 

Ad 1) Zahájil pan Pazdera, přivítal přítomné a konstatoval, že je přítomno 19 

členů. 

Ad 2) Pan Pazdera informoval členy o naplňování zaměření činnosti svazku na 

rok 2003 přijatého dne 12.12.2002.  

Je poměrně brzy na hodnocení, ale přes to lze konstatovat, že některé body 

zaměření činnosti již byly splněny a další se plní. Dále se stručně zmínil o 

činnosti předsednictva svazku ( zpráva o činnosti je přiložena ). 

Ad 3 - 4 a 7)  

Podklady byly zaslány všem členským obcí elektronicky. Pan Pazdera vyzval 

přítomné zda mají k uvedeným materiálům připomínky. Protože tomu tak 

nebylo, dal o materiálech hlasovat. Všechny byly schváleny jednomyslně. 

Ad 5) Zprávu revizní komise přednesl pan Janda. Shromáždění vzalo zprávu bez 

připomínek na vědomí. 

Ad 6) Pan Pazdera přednesl návrh předsednictva, aby členský příspěvek pro rok 

2003 zůstal ve výši 2,-Kč/obyvatele. Tento návrh byl jednomyslně schválen. 

Ad 8) 

Návrh na změnu názvu svazku uvedl ing.Picka. Sdělil, že stávající název 

nevystihuje plně územní položení svazku. Název je poněkud anonymní. Navrhl, 

aby místo doplňku "Střed" bylo uvedeno "Domažlicko". Nově by název svazku 

zněl : "Svazek českých měst a obcí v česko-bavorském prostoru Domažlicko", 



zkráceně "Svazek Domažlicko". Uvedl dále, že v názvu není možné zohlednit 

popisně všechny části regionu ( např. Horšovskotýnsko, Staňkovsko, 

Holešovsko, Poběžovicko). Máme všichni stejný cíl - posílit postavení celého 

území jehož historickým centrem jsou Domažlice. Tento cíl chce svazek naplnit 

společně se všemi svými členy a s ostatními svazky v regionu.  

Pan Látka - uvedl, že změnu navrhoval již před dvěma roky. Dnes je situace 

složitější pro existenci dvou pověřených obcí v regionu. Přes to je možné mít 

společné cíle a společně je realizovat.  

Pan Holeček - návrh na změnu názvu projednala rada H.Týna bez připomínek.  

Protože další připomínky a pozměňovací návrhy nebyly, následovalo hlasování. 

Návrh na změnu názvu byl jednomyslně schválen (19 členů). 

  

Ad 9) Pan Látka informoval, že je připraven návrh nové smlouvy o spolupráci 

pověřených obcí Domažlice a Horšovský Týn se samosprávou na německé 

straně. Nová smlouva by nahradila smlouvu dřívější, uzavřenou Okresním 

úřadem Domažlice.  

Podle časových možností bude rovněž projednán návrh na zřízení Rady pro CR, 

jako společného orgánu obou pověřených obcí pro rozvoj cestovního ruchu v 

regionu.  

Pan Červenka - podal informaci o stavu jednání k novým hygienickým 

opatřením ve školských zařízeních. Svaz a měst a obcí ČR usiluje o to, aby 

realizace těchto opatření byla odložena alespoň o tři roky. Výsledek bude 

závislý na schválení Poslaneckou sněmovnou. Informace budou k dispozici 

měsíčníku Svazu měst a obcí ČR. 

Pan Ing.Picka - hovořil o poznatcích z veletrhu Regiontour 2003 na jehož účasti 

za náš region se svazek výrazně podílel. Je škoda, že starostové nebo zástupci 

obcí si nenašli čas tuto akci navštívit. Je zde možné získat řadu informací o 

účasti měst a obcí na rozvoji cestovního ruchu. Při rozhovorech s funkcionáři 

MMR, MF, KÚ PK, bylo konstatováno, že tato akce je přínosná a mělo by se v 

ní pokračovat. Bylo by i žádoucí, aby náš svazek se i v příštím roce na této akci 

podílel.  

Pan Látka - podal informaci o otevření golfového hřiště Liščí louky. Je to dobrá 

aktivita pro rozvoj cestovního ruchu. 

Dr.Kusý - připomenul, že po vstupu do EU se dá očekávat omezení možností 

získávat dotace bez prostřednictví svazku obcí. Proto se předsednictvo svazku 

bude snažit získat další členy. Takovou aktivitu doporučuje i KÚ PK. Dále 

uvedl, že členské obce by měly připravovat náměty na projekty, aby je bylo 

možné po vyhlášení strukturálních fondů podat. Předsednictvo může v těchto 

aktivitách vyvíjet iniciativu zejména na základě požadavků členů. 

Ad 10) Dr.Kusý seznámil shromáždění s návrhem usnesení (příloha zápisu). 

Návrh byl bez připomínek jednomyslně schválen. 



Jednání ukončil pan Pazdera a vyslovil přesvědčení, že se svazku podaří naplnit 

všechny záměry a ve společném úsilí všech členů přispět k rozvoji 

domažlického regionu. 

Zapsal: Dr.Kusý 

 


